
Izaslanik Dragutin Rodić postavio je sljedeće pitanje Vijeću ministara BiH:  

“Da li Vijeće ministara BiH, u svom programu rada na pripremi zakona i upućivanju u 

parlamentarnu proceduru, ima namjeru predložiti zakon o spomenicima i spomen- 

obilježjima?  

Mislim da se radi o vrlo značajnom zakonu i to iz dva razloga: prvi je da se obilježe 

mjesta stradanja u proteklom ratu. I drugi je da se to područje regulira na jedinstven način.” 

 


